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Van : Griffier 

 

Aan : Presidium 

 

Onderwerp : Besluitenlijst presidium 22 januari 2019 openbaar 

 

Datum : Januari 2019 

 

  

Aanwezig  

 

Voorzitter : Burgemeester J.J. Luteijn 

 

Leden  : Dhr. A. Smit, dhr. P. de Peuter, dhr. D. Havermans, mw. T. van der Maas, 

dhr. B. Broeders, mw. M. de Groot en mw. A. Voulon 

 

Niet-leden : De heren dhr. W. Quirijnen, dhr. C. Bouwens en dhr. F. Eijkhout  

 

Afwezig : Dhr. B. van de Kieboom 

 

Griffier : mw. K. Millenaar 

    

 

1.Opening en Agendabepaling.  

Conform 

 

2. Vaststellen besluitenlijst presidium d.d. december 2018 

Conform. 

 

3. Vaststellen agenda besluitvormende raad d.d. 24 januari 2019 

-Bestemmingsplan Brahmsstraat en Wim Boonsstraat wordt een A-stuk 

-Interpellatieverzoek wordt ingediend door de SVP met als onderwerp “klachten en 

bezwaarschrift Hoofdstraat 8-10” 

Mocht het interpellatieverzoek worden geweigerd door de raad bij het vaststellen van de 

agenda dan dient het verzoek als het stellen van mondelinge vragen te worden 

geïnterpreteerd. 

Het interpellatieverzoek wordt als laatste stuk op de agenda geplaatst. 

Conform 

 

4. Vaststellen lijst van ingekomen stukken d.d. 27 februari 2019 

De raad wordt graag actief op de hoogte gehouden van de volgende brieven: 

2: Brief dhr. H. Dekker inzake verbod op houtstook. 

9: Routeplanner Right to Challenge. 

3: Ledenbrief VNG inzake klimaatakkoord 

6: Ledenbrief VNG inzake voortgang afspraken raamovereenkomst verpakkingen 

12: Deltaplan biodiversiteit herstel (van Natuurfederatie Geertruidenberg) 

 

Graag reactie op onderstaande brief voor DR 11 februari. 

Brief dhr. Snijders inzake gas aansluiting bij Koninginne Bastion 

 

Plaatsen op agenda DR 11 februari. 

11: Bezwaren bewoners tegen zendmast bij Zalmweg  
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Overigens conform 

 

5. Vaststellen agenda besluitvormende raad d.d. 27 februari 2019 

De voorstellen 12 (digitale dienstverlening) en 13 (positiebepaling winddiscussie) worden 

afgevoerd want deze zijn momenteel nog niet rijp voor besluitvorming. 

 

Het advies van de auditcommissie wordt toegevoegd aan agendapunt controleprotocol. 

 

Conform. 

 

6. Vaststellen agenda discussieraad d.d. 11 februari 2019 

De datum van de DR wordt bepaald op 11 februari 2019 ivm profielschetsvergadering op 7 

februari. 

Aan de agenda worden toegevoegd: 

- Brief van dhr. S. Snijders inzake gas aansluiting bij Koninginnen Bastion 

- Stappenplan ontmoetingsplek Boterpolder/Sandoel 

 

Conform. 

 

7. Vaststellen agenda RT februari 

Er vindt in februari GEEN Rondetafel plaats. 

Dhr. Eijkhout vraagt de aanwezigen na te denken over mogelijke onderwerpen voor een 

RT. 

 

Genoemd worden afwikkeling WSG en bijpraten door Thuisvester. Beide onderwerpen 

worden niet gezien als onderwerpen voor een RT. Wel prima om ons bij te laten praten 

door Thuisvester. 

 

8. Jaarplanning raad 

Conform. 

 

9. Evaluatie vorige vergadercyclus 

Dhr. de Peuter geeft aan de vragen van mw. van de Weerd juist als polariserend te hebben 

ervaren. Hij neemt haar de opmerking kwalijk. 

 

Mw. Voulon geeft aan dat de werksessie inzake verslavingszorg zeer interessant te hebben 

gevonden maar qua tijd/gestelde vragen liep de avond uit de hand.  

 

Afgesproken wordt dat dit type vergaderingen qua tijd beter gemanaged zal worden. 

 

10. Verzoeken vanuit de organisatie 

Verzoek om gesprek met onderzoeksbureau dat zich bezighoudt met het rapport 

Rekenkameronderzoek 2019 inzake Afvalinzameling: 19 februari om 19.30 uur 

 

Verzoek om raad bij te praten inzake Donge-oevers: 19 februari om 20.00 uur 

 

Vervolgens vangt om 20.30 het presidium aan. 

 

11. Rondvraag 

De burgemeester zegt te willen komen met een agressieprotocol voor bestuurders. 

Voor medewerkers wordt dit momenteel ter hand genomen en in het verlengde daarvan 

kan ook gekeken worden naar een variant voor bestuurders. 

 

Verder geeft de burgemeester aan lid te zijn geworden van een Raad van Toezicht van een 

zorginstelling in Zuid-Holland voor een periode van 4 jaar. 

 

Dhr. Smit vraagt naar een reactie van het college op de vragen van Keerpunt ’74 naar 

mogelijk onrustig te verlopen voetbalwedstrijden. 

Dhr. burgemeester geeft aan dat de MvA morgen komt. 
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De VVD vraagt naar de formatie van de aan te stellen citymanager? 

 

 

SLUITING 


